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ورزش

ورزش زورخانه ای آمیخته با 
جوانمردی و پهلوانی است

مدیـرکل ورزش و جوانـان اسـتان اصفهـان گفـت: 
ورزش زورخانـه ای در ظاهـر قهرمانـی اسـت، ولـی در 
باطـن جوانمـردی، پهلوانـی و تنهـا ورزشـی اسـت که 
عـلاوه بـر قهرمانـی، بُعـد پهلوانـی نیـز در آن بسـیار 

ارزشـمند اسـت.
به گزارش ایسـنا، مهدی صدری، در حاشیه اختتامیه 
بازی هـای زورخانـه ای، اظهـار کـرد: در دهـه کرامـت 
میزبـان بزرگ تریـن رقابت هـای ورزش زورخانـه ای در 
کشـور ایران و شـهر اصفهان شـدیم. ورزش زورخانه ای 
نزدیک تریـن ورزش بـه خداونـد سـبحان اسـت و تمام 
وجنـات آن ریشـه در هویـت مـردم ایـران دارد. او افزود: 
ایـن ورزش در ظاهـر قهرمانـی اسـت، ولـی در باطـن 
جوانمـردی و پهلوانـی بـوده و تنهـا ورزشـی اسـت که 
علاوه بر قهرمانی، بُعد پهلوانی نیز در آن بسیار ارزشمند 
اسـت. ایـران طلایـه دار ایـن موضـوع اسـت و در تمـام 
جهـان افراد رشـته زورخانه ای بـا کلام رخصت به عنوان 
یـک واژه فارسـی وارد می شـوند. او ابراز امیـدواری کرد 
کـه شـمار کشـورهای شـرکت کننده کـه هم اکنـون با 
ایران 22 کشـور هسـتند رشـد ۱۰ برابری داشته باشد تا 
فرهنگ پهلوانی ما در کشـورهای بیشـتری تکثیر شود. 
محمد یاسـر طیب نیا، مدیرعامل شـرکت فـولاد مبارکه 
نیـز در حاشـیه ایـن برنامـه اظهار کـرد: خـلاء جدی ما 
فرهنـگ اسـت و اگـر فرهنـگ مـا ارتقـا یابد، خیلـی از 
حوزه هـای دیگر به دنبـال آن بهبود می یابنـد. اگر حوزه 
تربیت، آموزش و سـبک زندگی اصلاح شـود، بسـیاری 
از حوزه هـای دیگـر نیز بهبـود می یابد. او افـزود: هر گاه 
بـه این نکته برسـیم که رؤسـای جمهور تمرکزشـان را 
بر فرهنـگ و آموزش وپـرورش قرار دهنـد، آنگاه جامعه 
ارتقـا می یابـد. مدیرعامل شـرکت فـولاد مبارکه یـادآور 
شـد: ورزش زورخانـه ای بـا ابعـاد مختلفـی کـه دارد بـر 
فرهنـگ اثرگـذار اسـت. نیـاز داریـم بـر فرهنـگ غنی 
ایرانـی در کنـار فرهنگ اسـلامی سـرمایه گذاری کنیم 
تـا زمینه سـازی در مسـیر تحول تمـام زمینه هـا فراهم 
و حاصـل شـود. نخسـتین دوره رقابت هـای جهانـی 
ورزش هـای زورخانه ای در اصفهـان با قهرمانی ایران به 
پایـان رسـید. در پایان این مسـابقات که با حضـور ایران 
و 2۱ کشـور خارجـی برگـزار شـد، آذربایجان دوم شـد و 
عراق و تاجیکسـتان نیز بر سـکوی سـوم قـرار گرفتند. 
این مسـابقات بـا حضـور ۱۳۰ ورزشـکار از کشـورهای 
ایـران، تاجیکسـتان، هنـد، سـوریه، لیتوانی، سـریلانکا، 
عـراق، بـلاروس، لبنـان، افغانسـتان، تانزانیا، فلسـطین، 
جمهـوری آذربایجـان، اندونـزی، لهسـتان، پاکسـتان، 
بوروندی، ازبکسـتان، نپال، اسـتونی، رواندا و کنیا از پنج 
شـنبه، ۳۱ خـرداد ماه به مـدت دو روز در سـالن پیروزی 
شـهر اصفهان در دو بخش تیمی و انفرادی برگزار شـد.

والیبال ساحلی ایران از کسب 
سهمیه المپیک باز ماند

تیم هـای ملـی والیبـال سـاحلی ایـران در دیـدار بـا 
تیم هـای یـک و دو چیـن مغلـوب میزبـان شـدند و از 

راهیابـی بـه المپیـک بازماندند.
به گـزارش مهـر، مرحلـه نهایـی مسـابقات والیبال 
سـاحلی انتخابـی المپیـک در نینگبو ژیانگ شِـن چین 
آغاز شـد تا هشـت تیم طی سـه روز برای کسـب تک 
سـهمیه المپیـک پاریـس بـه مصـاف یکدیگـر برونـد. 
تیم هـای ملـی والیبـال سـاحلی ایـران بـا قهرمانـی در 
منطقـه آسـیای مرکزی به صورت مسـتقیم بـه مرحله 
نهایـی ایـن رقابت هـا راه یافتنـد. ملی پوشـان ایـران 
در نخسـتین گام مرحلـه نهایـی روز گذشـته موفـق به 
شکسـت ژاپـن شـدند تـا امـروز در مرحلـه نیمه نهایـی 
حریـف چین میزبان این مسـابقات شـوند، امـا در دیدار 
بـا میزبان نتیجـه را واگذار کردنـد و از راه یابـی به دیدار 
نهایـی بازماندند. در این دیدارها کـه به صورت همزمان 
برگزار شـد، ایران یک )پورعسـگری و آقاجانی( در زمین 
یـک برابـر چین یـک )وو – ها( به میدان رفـت و در دو 
سـت متوالی با امتیازهای 2۱ بـر ۱۸ و 2۱ بر ۱۵ مغلوب 
شـد. ایـران دو )میرزاعلی و شـوکتی( هم کـه به صورت 
همزمـان در زمیـن دو مقابـل چین دو )وانـگ – لی( به 
میـدان رفت، در دو سـت متوالی با امتیازهـای 2۳ بر 2۱ 
و 2۱ بـر ۱۷ نتیجـه را واگـذار کرد تا به کار خـود در این 
رقابت هـا پایـان دهد و از رسـیدن به المپیک بـاز بماند.

سپاهان و پرسپولیس در 
سوپرجام؛ احتمال برگزاری 
بازی فقط با بانوان تماشاگر

دیـدار  پرسـپولیس  و  سـپاهان  فوتبـال  تیم هـای 
سـوپرجام ایـن فصـل فوتبـال ایـران را برگـزار خواهند 

. د کر
بـه گزارش فـارس، تیم فوتبال سـپاهان موفق شـد 
عنـوان قهرمانـی جـام حذفی فوتبـال را بـرای پنجمین 
بار به دسـت بیـاورد. پیش ازاین نیز پرسـپولیس قهرمان 
لیـگ برتـر شـده بـود؛ از همیـن تیم هـای سـپاهان و 
پرسـپولیس بایـد دیـدار سـوپرجام را با یکدیگـر برگزار 
کننـد. نکتـه مهم امـا این کـه به دلیـل اتفاقـات رخ داده 
و  پرسـپولیس  بیـن  برتـر  لیـگ  برگشـت  بـازی  در 
سـپاهان، کمیتـه انضباطـی رأی به برگزاری مسـابقات 
رفت وبرگشـت دو تیـم در فصـل آتـی لیـگ برتـر بـا 
حضور صرفاً بانوان به عنوان تماشـاگر در ورزشـگاه های 
خانگـی داده بـود. اکنـون باید دیـد دیدار سـوپرجام بین 
ایـن دو رقیـب سـنتی چـه زمانـی و در چه ورزشـگاهی 
برگـزار خواهد شـد و تصمیم کمیته انضباطـی برای این 

دیـدار چـه خواهـد بود.

 

امیرحسین احتشامی

 خارج از گود  

علی جلیل جو از جمله ورزشکاران تیم ملی 
پهلوانی و ورزش زورخانه ای ایران است که 
نامش با برنامه عصر جدید بر سر زبان ها 
افتاد. کاپیتان تیم ملی با گروه جوانمردان 
ایران در فینال مســابقات غوغایی به پا و 
نام ورزش باســتانی ایران زمین را دوباره 
زنده کرد. برنامه ای که دو ســال پیش سروصدایی فروانی به 
راه انداخت و گروه جوانمــردان ایران زمین هم در آن خوش 
درخشیدند. اما جلیل جو که مدت هاست در عضویت تیم ملی 
قرار دارد همین جمعه گذشــته در ورزشگاه پیروزی اصفهان 
طی مراسمی از صحنه قهرمانی خداحافظی کرد و با بوسیدن 
چهارگوشــه زمین از دنیای ورزش حرفه ای خارج شــد. در 
اختتامیه مســابقات جهانی زورخانه ای که در روزهای سی و 
یکم و اول تیرماه به میزبانی اصفهان برگزار شد با جلیل جو 

گفتگویی انجام دادیم که در ادامه می خوانید.
Á  .شما در مسابقات عصر جدید حضور داشتید

از این مسابقات و بازتاب هایش صحبت کنید.
یک رسالتی بر گردن همه ما بود که هر چه بهتر جذابیت این 

ورزش را نمایش دهیم. در برنامه عصر جدید شرکت کردیم و 
بخش بزرگی از مردم مخاطب این برنامه بودند. خدا را شکر با 
زحمت تمام بچه ها که از دور اول تا فینال برنامه که ۶۰ نفر را 
شکل می دادند تا به آن عنوان بزرگ برسیم. ورزش زورخانه 
۱۰ میلیون رای در دو فصل عصر جدید کسب کرد کهنشان 
می دهد مردم به ایــن ورزش علاقه دارند. ما بعد جذابیت را 
در این برنامه نشان دادیم و امیدوارم روز به روز جذابیت های 
ورزش زورخانه بیشتر به مردم نشان داده شود تا نسل جدید 

بتوانند به این رشته راه پیدا کنند.
Á  از ۱۰ سالی که در عضویت تیم ملی بودید چه

روندی را پیمودید؟
ورزش قهرمانی یعنــی دوری از تفریح، خــواب و خوراک. 
ورزشکاران حرفه ای هر جایی نمی توانند بروند و باید از خیلی 
از چیزها بگذرند تا به قهرمانی دســت پیدا کنند. قهرمانی با 
قهرمان ماندن بسیار دشوار است. ۱۰ سال سخت را پشت سر 
گذاشتم و قهرمان مانده در یک دهه کار آسانی نیست. شما در 
هر مسابقه ۱۰ تا ۱۵ دقیقه برنامه تان را ارائه می کنید اما بخش 
مهم کار آن یکسالی است که شما باید شبانه روز تمرین کنید 

و مشقت تحمل کنید و خانواده هم باید با شما همراهی کنند تا 
بتوانید این کار بزرگ را به سرانجام مطلوب برسانید. امیدوارم 
تمام نونهالان و نوجوانان ورزشکار روزی به سطح قهرمانی 

برسند و باعث افتخار برای کشور شوند.
Á شمار هم همین سختی ها را تحمل کردید؟

قطعا همین گونه است. من در شش دوره از مسابقات جهانی، 
آسیایی و بین المللی کاپیتان تیم ملی بودم و تمام اردو نشینی 
ها را تحمل کردم. برای همین مسابقات حدود یک ماه است 
که خانواده ام را ندیده ام به دلیل این که در اردوهای شــبانه 

روزی بودم.
Á  پس به یک نقطه رسیدید که احساس کردید

که دیگر وقت خداحافظی است؟
من واقعا خسته نشــدم. من امسال در مسابقات رشته چرخ 
بالاترین رکورد امتیاز تمام اوزان را کسب کردم. به یک جایی 
رسیدم که احســاس کردم کسانی که پشت سرم قرار دارند 
می توانند در مســابقات برون مرزی شرکت کرده و قهرمان 
شــوند. تصمیم گرفتم یک مقدار کارهایم را سبک تر کنم 
چون کارم همین است و در ابعاد مختلف در ورزش زورخانه ای 

فعالیت می کنم. به هر حــال یکی از بزرگترین دغدغه هایم 
همین تمرینات شــبانه روزی بود که با خداحافظی از دنیای 
قهرمانی، ســبک تر خواهد شد و می توانیم وقت بیشتری را 

صرف کارهای شخصی ام بکنم.
Á  میزبانی اصفهان از مسابقات جهانی زورخانه از

چگونه ارزیابی می کنید؟
بسیار عالی بود. من حدود هشت دور مسابقات جهانی و آسیایی 
را دیده ام.کاپیتان تیم ملی در مسابقات همبستگی کشورهای 
اســلامی در باکو 2۰۱۷ بودم. این بهترین مسابقاتی بود که 
ورزش زورخانه تاکنون به خود دیده بود. در بحث اطلاع رسانی، 
رسانه و اشــتیاق مردم اصفهان به این ورزش ستودنی بود. 
حضور 2۰ کشــور در این مسابقات تایید صحبت های بنده 
است که بی سابقه است. امیدوارم روز به روز به جهانی شدن 
این رشته بیشتر کمک کنیم چون پتانسیل راه پیدا کردن به 

المپیک را دارد.
وقتی به سکوهای سالن نگاه می کنیم تماشاگر چندانی دیده 
نمی شــود. در حالی که ورزش زورخانه برخاســته از ایران و 
ورزش ملی ما محسوب می شود. به نظر شما چرا سالن پیروزی 

لبریز از تماشاگر نیست؟
احساس می کنم در شــهر اصفهان به اندازه کافی برای این 
مسابقات تبلیغات صورت نگرفته است. شهر اصفهان پایتخت 
ورزش زورخانه ای ایران اســت. مانند مازندران که پایتخت 
کشتی کشور است. به نظرم باید ارگان های اصفهان بیشتر از 
فدراسیون حمایت می کردند تا این مسابقات به بهترین شکل و 
حضور پرشور تماشاگران برگزار می شد. صداوسیما در این دو 
روز مسابقات را به صورت مستقیم پخش می کرد. به نظرم اگر 
در سطح استان تبلیغات مناسب تری صورت می گرفت در این 

سالن جایی برای سوزن انداختن نبود.
Á  به نظر شــما ورزش پهلوانی و زورخانه ای در

جامعه آن عمومیت موردنظر را پیدا کرده است؟
ما هنوز با اســتاندارد موردنظر فاصله داریم و باید روز به روز 
بهتر شویم. به طور مثال برنامه عصر جدید نقطه عطفی برای 
این ورزش بود. برنامه تلویزیونی مخصوص ورزش زورخانه 
ساخته شــده است و همین اتفاقات می تواند به گسترش این 

ورزش کمک کند.

گفتگو با علی جلیل جو کاپیتان تیم ملی ورزش زورخانه ای و پهلوانی

میزبانی اصفهان بی نظیر بود

مدیرعامل اسـبق باشـگاه اسـتقلال گفـت: باتوجه به 
نداشـتن یک نقشـه راه و یک مدل مشـخص، نامدیران 
بـر فوتبـال حاکم شـده اند، تصریـح کرد: بـرای مدیریت 
وارد  آن سـمت  و  ایـن سـمت  از  افـرادی  باشـگاه ها، 
مدیریـت باشـگاه های حرفـه ای فوتبـال می شـوند کـه 

تخصصـی در ایـن حـوزه ندارند
کاظـم اولیایـی در گفت وگـو با ایرنـا، دربـاره دور تازه 
برخـورد بـا فسـاد در فوتبـال کـه بـا بررسـی تخلفـات 
اظهـار  اسـت،  شـده  آغـاز  رفسـنجان  مـس  باشـگاه 
از جملـه  اجتماعـی  از پدیده هـای  بـه خیلـی  داشـت: 
فوتبـال در کشـورمان ظلـم می شـود، بـه دلیـل اجـرای 
فوتبـال  بـرای  بدنامـی  حرفـه ای،  باشـگاه داری  غلـط 
بـه بـار می آوریـم. ایـن در حالـی اسـت کـه فوتبـال در 
جهـان، یـک صنعت پول سـاز و پیشـرو در جهان اسـت 
در  ورزش  ایـن  در  گسـترده ای  سـرمایه گذاری های  و 
حـال انجام اسـت.  به خصـوص اخیراً کشـورهای عربی 
حاشـیه خلیج فارس بـا ریل گـذاری بر اسـاس مدل های 
مشـخص بـه دنبـال اسـتفاده از ایـن فرصـت و صنعت 
هسـتند، کشـورهایی کـه رقبـای ورزشـی ما محسـوب 
می شـوند. او افـزود: در کشـورمان امـا فوتبال دسـت در 
جیـب صنعـت و معـدن و.... دارد و در چنـد سـال اخیـر 
هـم در برخـی اسـتان هایی کـه درآمد وافـری از صنعت 
و معـدن دارنـد، هزینه هـای فراوانـی در باشـگاه ها کرده 

اسـتان ها  ایـن  نـام  و می کننـد سـبب می شـوند کـه 
بـرای مدتـی سـرزبان بیفتـد. ایـن در حالـی اسـت کـه 
درآمـد معـادن جـزو ثروت های عمومی کشـور اسـت و 
باتوجه بـه قانـون حـق نداریـم از درآمـد عمومـی بـرای 
ورزش حرفـه ای هزینـه کنیم و ممنوعیت سـازمان های 
بالادسـتی دراین رابطـه وجـود دارد. اولیایـی با اشـاره به 
اینکـه باتوجه بـه نداشـتن یـک نقشـه راه و یـک مـدل 
مشـخص، نامدیـران بـر فوتبـال حاکم شـده اند، تصریح 

کـرد: بـرای مدیریـت باشـگاه ها، افرادی از این سـمت و 
آن سـمت وارد مدیریـت باشـگاه های حرفـه ای فوتبـال 
می شـوند کـه تخصصـی در ایـن حـوزه ندارنـد وقتـی 
چنیـن مدیرانـی در رأس امور باشـگاه ها قـرار می گیرند، 
عده ای از شـرایطی که وجود دارد، سوءاسـتفاده می کنند 
و بـا ایجـاد هزینه هـای فـراوان و پـر کردن جیـب خود 
هـم به اعتمـاد جامعه آسـیب می رسـانند و هـم بدنامی 
بـرای جامعـه فوتبـال ایجـاد می کننـد. اولیایـی گفـت: 

مجـوز باشـگاه ها بـا قانونی کـه مربوط بـه ۷ دهه پیش 
اسـت، صـادر می شـود و در به روزرسـانی قوانیـن بـرای 
مجـوز باشـگاه ها، چالـش داریـم و سـاختار حرفـه ای 
وقتـی  نیسـت.  باشـگاه ها  بـر  حاکـم  قانون منـدی  و 
شـاکله ایـن سـاختار مشـکل داشـته باشـد و از فوتبـال 
روز دنیـا بـه دور باشـد، همـواره عوامـل فرصت طلـب 
بـرای  فضـا  ایـن  از  کـه  و سوءاسـتفاده گری هسـتند 
بهره برداری شـخصی اسـتفاده کرده و فسـاد گسترده ای 
نسـبت بـه سـطح اعتبـارات مربوطـه ایجـاد کننـد. او با 
بیان اینکه وقتی سـاختار قانونمند نباشـد، پول صنعت و 
معـدن بـا وجود ممنوع بـودن هزینـه درآمدهای عمومی 
در ورزش حرفـه ای، در باشـگاه ها خـرج می شـود، تأکید 
کـرد: با وجـود ممنوع بـودن، قانـون دور زده می شـود و 
ایـن معضل به نداشـتن قانـون جامع نظام باشـگاه داری 
بـر می گـردد. اولیایی تأکید کـرد: برای بازگشـت فوتبال 
بـه ریـل درسـت بایـد یـک سـاختار قانونمند بر اسـاس 
نظـام جامـع باشـگاه داری در باشـگاه ها شـکل بگیـرد، 
و اولیـن قـدم، خـروج کامـل دولـت از باشـگاه داری و 
احصـای محـل درآمدهـای حقـه باشـگاه های حرفه ای 
اسـت. همچنین باید سـاختاری که اجـازه حضور مدیران 
غیرمتخصـص را ندهـد، به رسـمیت شـناخته شـود و با 
نظارتـی کـه هم زمان صـورت می گیرد، راه را بر فسـاد و 

سوءاسـتفاده بسـته شود.

ملی پوش پاراکانو گفت: رکوردگیری که مسئولان کمیته 
پارالمپیک از من گرفتند، فرمالیته بود و نتیجه اش برایشان 

اهمیتی نداشت.
به گزارش تســنیم، اســلام جاهدی ملی پوش پاراکانو 
ایران در اردیبهشت ماه موفق به کسب سهمیه پارالمپیک 
2۰24 پاریس در مسابقات جهانی مجارستان شد، بااین وجود 
کمیته ملی پارالمپیک نام او را در لیست اعزام به پارالمپیک 
2۰24 پاریس قرار نداد. این مســئله با اعتراض جاهدی و 
مسئولان فدراسیون قایقرانی مواجه شد. در نهایت پس از 
برگزاری جلســاتی مختلف، مقرر شد که یک رکوردگیری 
از جاهدی صورت بگیــرد و پس از آن درباره اعزام یا عدم 
اعزام او به پاریس تصمیم بگیرند. این رکوردگیری با حضور 
ســیدمحمد پولادگر نایب رئیس کمیته ملی پارالمپیک و 
علیرضا سهرابیان رئیس فدراســیون قایقرانی و با نظارت 
ناظران فنی کمیته ملی پارالمپیک در دریاچه آزادی برگزار 
شد و جاهدی در کلاس vL2 رکورد ۵4 ثانیه را به دست 
آورد. پس از این رکوردگیری، مدیریت فنی کمیته پارالمپیک 
تصمیم گرفت که در رشته قایقرانی فقط سعید حسین پور و 
شــهلا بهروزی راد اعزام شوند و اسلام جاهدی در لیست 
قرار نگرفت. جاهدی اظهار داشت: این طور که بخش فنی 
پارالمپیک می گوید، من در لیست اعزام نیستم. من زمان ۵4 
ثانیه را ثبت کردم، درحالی که رکوردم در مسابقات جهانی 
مجارســتان ۵۵ ثانیه بود. حتی در رکوردگیری در دریاچه 
آزادی توانســتم رکورد بهتری نسبت به پاراآسیایی هانگژو 

ثبت کنم. او در پاســخ به این ســؤال که ملاک مسئولان 
کمیته پارالمپیــک ثبت چه رکوردی بــود؟ گفت: والا ما 
هنوز هم نفهمیده ایم. در واقع ملاک کسانی که در بخش 
فنی پارالمپیک هســتند را متوجه نشدیم. با تمام فشارها و 
اســترس هایی که در این مدت روی من بود، این تســت 
فرمالیته بود. در واقع اصلًا نتیجه اش برایشــان مهم نبود. 
اصلًا ما می گوییم که نتیجه تست برایشان مهم بوده است. 
مــن امروز ۵4 ثانیه را ثبت کــردم، اما فردای رکوردگیری 

مسابقات قهرمانی اروپا در مجارستان برگزار شد و نفر سوم 
جهان که می گفتند باید به رکورد او برسم تا در اعزام باشم، 
در آن رویــداد با رکورد نزدیک به ۵۶ ثانیه قهرمان شــد، 
درحالی که رکورد آخر من ۵4 ثانیه بود. من بهتر بودم یا او؟ 
این ورزشکار همانی است که در قهرمانی جهان هم بوده و 
در قهرمانی اروپا هم طلا گرفته اســت. الان اگر قرار است 
فنی به موضوع نگاه شود، چه جوابی باید به من بدهند؟ من 
نتیجه را برای بخش فنی پارالمپیک و فدراسیون فرستادم و 

گفتم که رکوردم با قهرمان اروپا را مقایسه کردم. الان من 
قوی ترم یا او؟ هیچ پاسخی ندارند. رئیس فدراسیون گفت 
که حق با من است، اما مسئولان پارالمپیک هیچ پاسخی 
ندادند. ملی پوش پاراکانو در پاسخ به این سؤال که آیا رئیس 
فدراســیون از او در این بــاره دفاع نکرد؟ گفت: دفاعی که 
سهرابیان کرد، منجر به یک تست نمایشی شد؛ تستی که 
بتوانند به رسانه ها بگویند که این کار انجام شده است. من 
از مســابقات مجارســتان تا الان یک روز آرامش روحی و 
جسمی نداشته ام و تحت فشار بودم و روزگارم را سیاه کرده 
بودند. با وجود این تفاسیر رکوردم یک ثانیه بهتر شد. چیزی 
که حق این مردم و مال این کشــور است و برایش زحمت 
کشیده شده، درست نیست که به کشور دیگری داده شود. 
جاهدی عنوان کرد: صورت جلســه این رکوردگیری و ثبت 
همین زمان ۵4 ثانیه را از فدراســیون بگیرید و ببینید که 
در چه شرایط و چه زمانی از روز ثبت کردم و باد چند ثانیه 
به ضررم بود. او در پاســخ به این سؤال که آیا این اتفاق و 
این تصمیم تأثیری روی آینده ورزشی شما می گذارد یا نه؟ 
گفت: ان شاءالله هیچ ورزشکاری از ایران در هیچ رشته ای با 
پرچم پناهندگی در المپیک و پارالمپیک حاضر نشود. چنین 
اتفاقاتی باعث می شــود که جوانان حاضر می شوند ننگ 
پناهندگی را بپذیرند و به المپیک بروند. جاهدی در واکنش 
به اینکه »خودتان چنین تصمیم که ندارید؟« عنوان کرد: که 
برای هیچ جوانی رخ نداد. این عدم مدیریت در ورزش ایران 

وجود دارد که باعث چنین وضعیتی می شود.

نامدیران بر باشگاه های فوتبال ایران حکمرانی می کنند

رکوردگیری مسئولان کمیته پارالمپیک از من گرفتند، فرمالیته بود 

  توپ و تور    

سه ملی پوش به تیم والیبال 
گیتی پسند اصفهان پیوستند

عرفان جلالی نژاد، شـایان سـپهری فـرد و بنیامین 
ایگـدری به تیـم والیبال باشـگاه گیتی پسـند اصفهان 

پیوستند.
بـه گـزارش ایرنا، باشـگاه گیتی پسـند اعـلام کرد: 
عرفـان جلالـی نـژاد قدرتـی زن سـابق پاس گـرگان، 
شـایان سـپهری فـرد سـرعتی زن فـولاد سـیرجان و 
بنیامیـن ایگدری پشـت خط زن سـابق پـاس گرگان، 
امـروز بـه جمع شـاگردان سـعید عقیلی در لیـگ برتر 

فصـل ۱4۰4-۱4۰۳ پیوسـتند. 
شـایان سپهری بازیکن 2۰ سـاله در پست سرعتی 
فـولاد سـیرجان و  تیم هـای  در  زن، سـابقه حضـور 
شـهرداری ارومیـه را دارد و عنـوان سـومی نوجوانـان 
جهـان و قهرمانـی جوانـان جهـان همـراه بـا تیم های 

ملـی ایـران نیـز در کارنامـه او موجـود اسـت.
 عرفـان جلالـی نـژاد در تیم هـای پـاس گـرگان، 
هـراز آمل، کاله آمـل، نوجوانان، جوانـان و تیم ملی ب 
و بنیامیـن ایگـدری در تیم هـای پـاس گرگان، سـایپا، 
شـهرداری گنبـد، اردوهای تیـم های ملـی نوجوانان و 

جوانـان والیبـال ایران سـابقه حضـور دارند.
 پیش از این، سـعید عقیلی سـرمربی، سعید سلیمی 
مدیـر و همچنیـن محمد)هومـن( باقـری کاپیتـان و 
پاسـور فصل گذشـته تیم گیتی پسـند در سـمت  های 
خـود بـرای فصـل ۱4۰4-۱4۰۳ ابقـا شـده و موسـی 
سـخاوی لیبرو فصل گذشـته چـادر ملـو اردکان نیز به 

ایـن تیـم اضافه شـده بود.
 تیـم والیبـال گیتـی پسـند در لیـگ برتـر ۱4۰2-

۱4۰۳ بـا کسـب 4۸ امتیاز در رده چهـارم رقابت ها قرار 
گرفـت. تیم هـای گیتـی پسـند و سـپاهان، نماینـدگاه 
اصفهـان در لیـگ برتر والیبال در فصـل ۱4۰۳-۱4۰4 

. هستند

جاهدی پس از عدم کسب 
سهمیه پارالمپیک:

این یک خیانت بزرگ است!
اسـلام جاهـدی ملـی پـوش تیـم ملـی پاراکانـو 
از لیسـت نفـرات اعزامـی بـه مسـابقات پارالمپیـک 
پاریـس خـط خـورد. اسـلام جاهـدی پس از از دسـت 
دادن سـهمیه پارالمپیـک پاریـس در گفـت و گـو بـا 
خبرنـگار ورزشـی خبرگـزاری فارس گفت: مـن از قبل 
می دانسـتم که این تسـت فرمالیته اسـت و قرار نیست 
بـه پارالمپیـک اعـزام شـوم اما مسـوولین بایـد در این 

زمینه پاسـخگو باشـند.
 چطـور می شـود کـه من با ثبـت رکـورد ۵4 ثانیه 
از لحـاظ فنـی آماده نباشـم آن وقت یک نفـر با رکورد 

۵۵ ثانیـه قهرمان اروپا و سـوم جهان می شـود؟
جاهـدی ادامـه داد: مـن از نتیجـه قهرمـان اروپا و 
رکـوردی کـه زده بود کـه از من کمتر هـم بود عکس 
گرفتـم و برای آقای سـلگی ارسـال کردم اما پاسـخی 
بـه من نـداد. همـه این هـا در حالی رخ داد که تسـتی 
کـه از مـا گرفتـه شـد، سـاعت دو ظهـر بـا وجـود باد 

مخالـف گرفته شـد. 
او افـزود: چنـد هفتـه اسـت کـه خـواب و خـوراک 
مـن را گرفتنـد. روی چه حسـابی تصمیم بـه خط زدن 
مـن گرفتنـد وقتـی مـن در عـرض کمتـر از یـک ماه 
رکـودی کـه ثبت کـردم از رکودم در مسـابقات جهانی 
هـم بهتـر شـد؟ بـه نظر مـن این یـک خیانت اسـت.

ملـی پـوش پاراکانـو ادامـه داد: ایـن خیانـت بزرگـی 
محسـوب می شـود یک ورزشـکار از همه چیز می زند 
تـا سـهمیه پارالمپیـک را کسـب کنـد و در آنجـا برای 
کشـورش افتخـار آفرینـی کند. حـالا که مـن به حقم 

نرسیدم.
 بـه راحتـی بـا سـهمیه ای کـه حـق مـن بـود و با 
لابـی هایی کـه آقایان انجـام می دهند یک ورزشـکار 
از یـک کشـور دیگـر به مسـابقات مـی رود و حق من 

ایـن وسـط پایمال می شـود.

پیشنهاد حریف سپاهان به 
کواچ

حریـف اماراتـی سـپاهان بالاتریـن پیشـنهاد تاریخ 
امـارات را بـه کـواچ داد امـا ایـن مربـی کـروات حاضر 

نشـد که هدایـت تیـم را برعهـده بگیرد.
بـه گـزارش ایسـنا، تیـم الاهلـی امـارات کـه در 
مرحلـه پلـی آف لیـگ نخبـگان آسـیا حریف سـپاهان 
اسـت به دنبـال انتخاب مربـی بزرگ بـرای جایگزینی 

اسـت. نیکولیچ 
 الاهلی بالاترین پیشـنهاد تاریخ لیـگ امارات را به 

کواچ سـرمربی سـابق بایرن مونیخ داده است.
 مدیـر برنامه هـای کـواچ در گفت وگـو بـا سـایت 
اسـپورت ۳۶۵ امـارات پیشـنهاد بـه کـواچ را تأیید کرد 
بااین حـال او اعـلام کـرد کـه کـواچ بـه این پیشـنهاد 
پاسـخ منفـی داده اسـت و قصد نـدارد کـه راهی لیگ 

شـود.  امارات 
مدیـر برنامه های کواچ گفت: کواچ پیشـنهاد بسـیار 
خوبـی از الاهلـی داشـت؛ اما بعد از مدت هـا فکرکردن 
تصمیـم گرفـت که به این پیشـنهاد پاسـخ منفی دهد 

چـرا که او دوسـت دارد در اروپـا باقی بماند.
 الاهلـی سـعید عزت اللهـی و مهـدی قائـدی را در 
اختیـار دارد و به احتمـال خیلـی زیـاد هـر دو بازیکن در 
لیـگ نخبـگان آسـیا برابر سـپاهان بـه میـدان بروند. 
برنـده سـپاهان و الاهلی باید در مرحلـه بعد به مصاف 
الغرافـه برود و بعد از آن اسـت که تیـم پیروز به مرحله 

گروهـی لیـگ نخبگان آسـیا صعـود می کند.


